
 

 

    

 

Beantwoording Technische vragen bij Kadernota IVB 2019-2022 
 
 
 

 Vragen CU  

1 Hoofdstuk 2 Kadernota  

2 Wat gaat er specifiek gebeuren met betrekking tot het 
jongerenwerk 

In 2018 is er naar aanleiding van 
een onderzoek door het NJI een 
nieuwe opdracht uitgeschreven 
voor het jongerenwerk. De 
focus van deze opdracht ligt 
sterk op het voorkomen van 
crimineel en overlastgevend 
gedrag. De inzet richt zich 
vooral op jonge jeugdigen (10-
14 jaar). Daarbij worden de 
contacten die zijn opgebouwd 
met de oudere (criminele) 
jongeren en de rol die het 
jongerenwerk kan hebben in 
het doorverwijzen en 
meenemen van jongeren naar 
andere professionals 
gecontinueerd en de ambulante 
inzet bij onrust in de stad 
gecontinueerd.  

3 Op welke wijze is het prostitutiebeleid in de kadernota 
uitgewerkt? 

Dit is niet in de Kadernota 
verwerkt, wel in het Actieplan 
2019 

4 Op welke wijze zijn vuurwerkvrijer zones in de kadernota 
verwerkt? 

Op pag. 33 is aangegeven dat 
op basis van de pilot de 
mogelijkheden nader worden 
onderzocht. In het Actieplan 
2019 is dit nader uitgewerkt en 
er is een separaat memo aan de 
raad gezonden. 

5 Op welke wijze zijn maximale aantal coffeeshops (4), 
geen blowverbod en geen wietteelt experimenten 
verwerkt in de kadernota? 

Dit is niet nader verwerkt. 
De aandachtspunten uit het 
coalitieakkoord zijn opgenomen 
als richtinggevend kader 

6 Communicatie: “Voorlichten en informeren over 
leefbaarheid en veiligheid is een taak van de gemeente.”  
Wat zijn de concrete plannen op dit terrein? 

De gemeente Gouda zal 
bewoners via diverse kanalen 
blijven informeren waaronder 
haar gemeentepagina, website, 
twitter, facebook, instagram. 
Ook wordt er gebruik gemaakt 
van de WhatsApp groepen om 
bewoners te informeren. 
Overigens is de gemeente zelf 
ook bereikbaar via WhatsApp 
voor directe vragen van 
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inwoners. Daarnaast wordt ook 
regelmatig op straat, buurt of 
wijkniveau gecommuniceerd 
afhankelijk van de doelgroep en 
het onderwerp. Zo worden 
bijvoorbeeld bij het sluiten van 
een drugspand bewoners in de 
buurt via brief geïnformeerd 
over de sluiting. Zij worden 
gewezen op de gevaren, er 
worden tips gegeven waar ze 
een drugspand aan kunnen 
herkennen en er wordt 
handelingsperspectief geboden 
waar ze terecht kunnen met 
hun melding.  

 Hoofdstuk 4  

7 “Naast de bovengenoemde aanpak van daders zetten 
gemeente, politie en andere partners ook in op het 
voorkomen van inbraak door het subsidiëren van 
inbraakwerende maatregelen (m.n. hang- en sluitwerk), 
het stimuleren van privaat cameratoezicht en het 
verstrekken van gericht preventieadvies aan bewoners. 
“ 
Hoe worden deze maatregelen concreet ingevuld? 
 

In de subsidievoorwaarden is 
opgenomen dat ook subsidie 
kan worden aangevraagd bij 
aanschaf van (een) camera(‘s).  
Dit is tot nu toe ook eenmaal 
gebeurd. Daarnaast worden 
gericht acties opgezet om 
bewoners van (inbraak)hotspots 
te informeren over 
preventiemogelijkheden zoals 
de vakantieservice en de 
beschikbare subsidie voor 
inbraakwerende middelen. 
Vorig jaar zijn hier o.a. de 
buurtvoorlichters voor ingezet. 
Daarnaast worden 
de  WhatsApp groepen ingezet 
om bewoners te informeren 
over hottimes, hotspots en de 
toegepaste inbraakmethoden.  

8 Hoe zit het met koppeling van privaat cameratoezicht en 
melding aan politie? 

Bewoners die een camera 
hebben kunnen dit melden op 
de site van ‘Camera in 
beeld’.  Politie houdt een 
databank bij van alle locaties 
van camera’s. Met deze 
databank kan de politie nog 
sneller zien of er in de buurt van 
een misdaad (bijvoorbeeld een 
woninginbraak) zich camera’s 
bevinden die mogelijk beelden 
van de dader hebben. Hierdoor 
kunnen daders sneller worden 
gepakt. Wanneer de politie het 
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vermoeden heeft dat de 
beelden een daadwerkelijke 
meerwaarde kunnen geven in 
een opsporingsonderzoek zal 
een politiefunctionaris de 
betreffende beelden vorderen. 

9 In hoeverre is het eerder geopperde idee van tijdelijk 
verstrekken van camera’s (al dan niet tegen betaling) op 
hotspot locaties meegenomen 

De hotspots in Gouda zijn 
momenteel te wisselend om 
een goed te evalueren pilot met 
camera’s op te zetten. Het 
effect van pilots met camera’s 
elders in het land worden wel 
gevolgd. Daarnaast biedt de 
Subsidieregeling 
inbraakwerende maatregelen 
bewoners de mogelijkheid om 
subsidie aan te vragen voor het 
laten plaatsen van een camera.  

10  “De beoogde, ambitieuze daling van het aantal 
woninginbraken met 10% per jaar wordt ook in de 
komende jaren gehandhaafd.” 
 
Wordt hierbij uitgegaan van een absoluut getal als 
uitgangspunt voor de komende jaren of is het een relatief 
percentage, gebaseerd op aantal van jaar ervoor?”  

Hiermee wordt een daling van 
10% ten opzichte van het aantal 
inbraken van het voorgaande 
jaar bedoeld. 

11 Drugsproblematiek 
Waarom wordt “meidengroepen” expliciet genoemd? 
Graag meer toelichting! Wat speelt er meer naast risico’s 
rond loverboys en eergerelateerd geweld? 

Er is een specifieke inzet op 
meidengroepen door het 
jongerenwerk, gericht op een 
positieve ontwikkeling en het 
omgaan met problemen. 
Het algemene aanbod 
jongerenwerk is niet geschikt 
voor meisjes. Om zicht te 
krijgen op meiden en op de 
problematiek die bij hen speelt 
wordt er nu meer ingezet op 
meiden onder andere door 
jongerenwerk en door 
specifieke aandacht in het 
risicojongerenoverleg voor 
zorgelijke casus.  

12 Polarisatie 
 
“Momenteel worden op pilot-basis diverse maatregelen 
genomen om op buurtniveau polarisatie te voorkomen 
en tegen te gaan.” 
In welke buurten is dit aan de orde en aan welke 
maatregelen moeten we dan concreet denken?   

In 2018 is er in de Polderbuurt, 
Goverwelle, een pilot geweest 
met de inzet van een 
opbouwwerker. Deze 
opbouwwerker heeft toen aan 
de hand van concrete 
problemen in de buurt 
bewoners en professionals bij 
elkaar gebracht om tot concrete 
oplossingen te komen. Doel van 
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de inzet van de opbouwwerker 
was tevens om met deze 
werkwijze de sociale cohesie in 
de buurten te vergroten. De 
pilot had een positief effect en 
de inzet van de opbouwwerker 
is daarom in 2019 voorgezet.  

 Hoofdstuk 5  

13 “Zo trekt de Nationale Politie zich verder terug uit de 
lokale veiligheidsaanpak, wordt er door de Goudse 
samenleving een groter beroep gedaan op toezicht en 
handhaving en is de gemeentelijke organisatie volop in 
ontwikkeling.” 
Wat is de reden dat de Nationale Politie zich verder 
terugtrekt? Hoe verhoudt zich dat tot inzet voor extra 
politie capaciteit voor Gouda? Zijn de taken veranderd?  
 

Met deze opmerking wordt 
verwezen naar de trend die in 
Nederland zichtbaar is dat de 
politie zich terugtrekt op haar 
kerntaken, met name de focus 
op criminaliteit en minder op 
leefbaarheid. Onder andere in 
publicaties van de Stichting 
Maatschappij en Veiligheid 
(SMV) en in de evaluatie van de 
Politiewet 2012 (Politiebestel in 
balans) wordt dit benoemd. 

 Hoofdstuk 6  

14 Jeugdoverlast 
“Met de focus op preventie bij het jongerenwerk 
bestrijden de partners gezamenlijk overlastgevend 
gedrag.” 
Welk jongerenwerk is hier aan de orde en door wie? 

Het jongerenwerk zoals 
uitgevoerd door Stichting Jong. 
In de zogenaamde 
actieoverleggen (wijkniveau) en 
het ketenoverleg wordt de 
verbinding gelegd met andere 
partijen die ook inzetten op 
risicojeugd en criminele jeugd 
gelegd. 

 Hoofdstuk 8  

15 Wanneer vindt de evaluatie van het jongerenwerk 
plaats? 

In het derde kwartaal van 2019 

16 Hoe wordt in 2019 aanpak radicalisering gefinancierd 
(staat geen bedrag)?   

Zie het antwoord op vraag 82. 

 Raadsvoorstel  

17 Jeugdcriminaliteit komt met name tot uiting in 
woninginbraken en drugsdelicten. Jongeren zijn 
verantwoordelijk voor een groot deel van de criminaliteit, 
met name de Top60 jongeren. Marokkaans-Nederlandse 
jongeren zijn hierin oververtegenwoordigd. De aanpak 
wordt daarom gericht op de jeugd en deze doelgroep 
ingezet.  
 
Wat is de reden dat we nu wel expliciet over de 
oververtegenwoordiging schrijven in de kadernota?  

Deze oververtegenwoordiging 
stond ook reeds benoemd in de 
Kadernota 2015-2018 

18 Wat is het percentage van deze doelgroep in de Top-60? Het overgrote deel van de 
jongeren op de Top60 lijst is van 
Marokkaans-Nederlandse 
afkomst. 

 Advies GASD  
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19 Bij advies 8: “De burger zal zich ook meer inzetten als hij 
het gevoel heeft dat hij invloed kan uitoefenen op 
hetgeen er allemaal “bij hem om de hoek gebeurt”. Geef 
derhalve ruimte aan burgerinitiatieven, ent de 
Actieplannen op het wijkniveau en zorg dat er fysieke 
ontmoetingsmogelijkheden zijn in de buurten zijn.” 
 
Het college gaat in de beantwoording alleen in op de 
ontmoetingscentra. Wat gaat het college concreet doen 
om burgers te betrekken bij het veiligheidsbeleid op 
wijkniveau?  

In Plaswijck en Korte Akkeren 
loopt de pilot Buurt bestuurt.  
Er worden leefbaarheids- en 
veiligheidsbijeenkomsten per 
wijk georganiseerd. 
De WhatsApp groepen in 
buurten worden ondersteund 
en gestimuleerd. 

20 Op welke wijze is er ruimte voor burgerinitiatieven en 
wordt dit ook gestimuleerd?   

Er wordt in 2019 een 
vrijwilligersavond georganiseerd 
waarbij een Veiligheidsprijs 
wordt uitgereikt. 

21 Wat is de plaats van Buurt Bestuurt in het IVB en welke 
inzet doet de gemeente om dit initiatief in meer wijken 
op te gaan zetten? Welke verantwoordelijkheid neemt de 
gemeente als dit initiatief in wijken of buurten stagneert? 
Wanneer vindt de evaluatie plaats? 

In Plaswijck en Korte Akkeren 
loopt een pilot. Wanneer beide 
groepen 2 jaar gedraaid hebben 
wordt een evaluatie gehouden. 
De gemeente ondersteunt 
beide groepen actief. 
 
In het algemeen gesproken is nu 
wel zichtbaar dat het lastig blijkt 
om bewoners actief te 
betrekken in hun eigen buurt. 
Veel buurtbewoners hebben 
vragen of opmerkingen maar 
zijn zelf over het algemeen 
weinig bereid om hier actief een 
rol in te spelen. Men vindt dit 
taken voor gemeente, 
stadstoezicht of politie. 

22 Waar is de input van bewoners zichtbaar bij dit IVB? Onderzoeksbureau DSP heeft 
actief burgers bevraagd over 
hun mening over het 
veiligheidsbeleid. 

 Onderzoeksrapport DSP  

23 Ondermijning: “Ondanks de toegenomen inzet in Gouda 
maken twee professionals de kanttekening dat er soms 
daadkracht mist bij het inzetten of doorzetten van 
interventies. Het vermoeden is dat er onvoldoende 
signalen binnen komen en dat het beschikbare 
instrumentarium ontoereikend is om echt goed op te 
kunnen treden. Ook zijn de verschillende rollen die 
gemeenten in de aanpak van – of handhaving van deze 
criminaliteit soms tegenstrijdig.”  
Graag reactie college op deze vraag. 

De aanpak om ondermijning 
tegen te gaan is in ontwikkeling. 
Binnen de mogelijkheden die er 
zijn moeten er soms keuzes 
gemaakt worden tussen 
signalen die kunnen worden 
aangepakt.  
 

24 Op bladzijde 24 worden een aantal zaken genoemd die 
niet werken. Daarbij wordt o.a. iets gezegd over 

DSP geeft aan dat er geen 
bewijs vanuit de literatuur is dat 
deze maatregelen bewezen 
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cameratoezicht, meer blauw op straat (ongericht) en 
inspraak burgers. 
 
Op welke wijze heeft het college de zaken die niet 
werken gewogen voor het beleid in Gouda? 

effectief zijn. Deze beoordeling 
betekent dan ook niet dat de 
gemeente direct met deze 
maatregelen zou moeten 
stoppen. Wel kan kritisch 
gekeken worden naar het 
specifieke doel van deze 
maatregelen en of er 
aanpassingen 
mogelijk/noodzakelijk zijn op 
basis van de kennis uit de 
literatuur. 

25 Belangrijk middel is de Veiligheids Effect Rapportage 
(VER). In hoeverre maakt de gemeente Gouda daar nu 
reeds gebruik van of is voornemens dat te gaan doen?  

Op de moment maakt de 
gemeente Gouda geen gebruik 
van het instrument VER. De 
afdeling Veiligheid en Wijken 
kijkt samen met de afdeling 
Ruimtelijk Beleid en Advies naar 
de relatie en mogelijkheden 
tussen veiligheid en ruimtelijk 
ontwerp en beheer. 

26 De focus moet liggen op het bereiken van de juiste 
mensen met de juiste boodschap. Hoe gaat de gemeente 
Gouda dit vertalen in het nieuwe beleidsplan? 

Naast de eerder genoemde 
middelen in antwoord op vraag 
6, maakt de gemeente Gouda 
ook steeds meer gebruik van 
bijv. facebookadvertenties. Op 
deze manier kan een bepaalde 
doelgroep binnen bepaalde 
kaders worden bereikt. De 
gemeente houdt verder de 
communicatie ontwikkelingen 
goed in de gaten om in de 
toekomst zo doelgroepgericht 
mogelijk te kunnen 
communiceren. 

27 Sterke samenwerkingscultuur:  Hoe gaat de gemeente 
Gouda ervoor zorgen dat de beleidsmedewerkers meer 
praktijkervaring gaan krijgen? 

Er zijn diverse mogelijkheden 
om als beleidsmedewerkers en 
uitvoerend medewerkers nauw 
contact te onderhouden. Door 
tijdsdruk lukt het niet altijd. 
Hier is zeker aandacht voor, dit 
advies van DSP wordt serieus 
genomen. 
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28 Regie en continuïteit + pagina 73 
“Het bij nieuwbouw van woningen inbouwen van 
preventiemaatregelen, zoals inbraakwerende deuren en 
ramen, blijkt een veel kosteneffectievere manier om 
inbraak te voorkomen dan bewoners zelf te stimuleren 
hun huis te beveiligen.” 
 
Hoe gaat de gemeente Gouda de samenwerking tussen 
ruimtelijke ordening en veiligheid verbeteren en de 
financiën voor veiligheid (PKVW) die nodig zijn regelen? 

De afdeling Veiligheid en Wijken 
kijkt samen met de afdeling 
Ruimtelijk Beleid en Advies naar 
de relatie en mogelijkheden 
tussen veiligheid en ruimtelijk 
ontwerp en beheer bij 
nieuwbouwprojecten. Er kan 
bijvoorbeeld gedacht worden 
aan het meenemen van ‘’PKVW 
bouwen’’ als voorwaarde in de 
planfase.   

29 Volgens de onderzoekers zijn preventiebijeenkomsten, 
tent in de wijk, voorlichtingsavonden en matrixborden 
niet effectief.  
Wat betekent voor het beleid in Gouda? 

De maatregelen worden niet op 
zichzelf maar altijd  in aanvulling 
op of in combinatie met andere 
(bewezen effectieve) 
maatregelen ingezet. 
Zie ook het antwoord op vraag 
24. 

30 In het coalitieakkoord staat: "Voorlichting lachgas. Het 
gebruik van lachgas neemt – vooral onder jongeren - snel 
toe. Wij vinden het van belang om te investeren in 
voorlichting over het gebruik van lachgas onder jongeren 
en besteden hier expliciet aandacht aan in het 
gezondheidsbeleid." 

Wat is er concreet m.b.t. dit punt tot nu toe gebeurd of 
gaat er binnenkort gebeuren?” 

De zorg over het toenemend 
gebruik van lachgas onder 
jongeren herkennen wij. 
Daarom is dit onderwerp vanuit 
het preventieve beleid van de 
gemeente en de regio een vast 
onderdeel van de 
voorlichtingstaken van de GGD. 
Het komt aan de orde in alle 
gastlessen over genotmiddelen 
door de GGD op de scholen. 
Daarin wordt onder meer 
ingegaan op de risico’s van 
gebruik. Tenslotte is dit 
onderwerp ook structureel 
onderdeel van de voorlichting 
door de GGD op ouderavonden. 

 Vragen PvdA  

31 Hoe zijn de nieuwe kaders van het veiligheidsbeleid tot 
stand gekomen in termen van inspraak en participatie 
met Goudse inwoners en of organisaties om deze kaders 
tot stand te laten komen?  

Onderzoeksbureau DSP heeft 
zowel met inwoners als 
organisaties gesproken over 
hun ideeën en ervaringen met 
betrekking tot het 
Veiligheidsbeleid. 

32 Er wordt aangegeven dat de pilots voor buurt bestuurt 
worden geëvalueerd. wat zijn uw ervaringen (tot nu toe) 
met dit concept? 

Zie het antwoord op vraag 21 

33 Welke plannen zijn er om bewoners mee te laten denken 
met de veiligheid en hoe faciliteert de gemeente 
initiatieven vanuit bewoners zelf? 
 

Er worden leefbaarheids- en 
veiligheidsbijeenkomsten per 
wijk georganiseerd. 
De WhatsApp groepen in 
buurten worden ondersteund 
en gestimuleerd. 
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Er wordt in 2019 een 
vrijwilligersavond georganiseerd 
waarbij een Veiligheidsprijs 
wordt uitgereikt. 

34 De koppeling met het sociaal domein onderschrijven wij 
alleen zijn wij benieuwd welke ervaringen er (tot op 
heden) zijn opgedaan met deze integrale benadering?  

Zoals door de GASD  ook 
aangegeven is de samenwerking 
met het sociaal domein 
intensief en onderdeel van de 
dagelijkse praktijk. Binnen alle 
thema’s zijn 
samenwerkingsverbanden en 
de ervaringen daarmee zijn 
goed. 

35 Het is goed dat de gemeente zich meer gaat focussen op 
drugproblematiek? Er wordt geen onderscheid gemaakt 
tussen hard en sofdrugs (legaal verkrijgbaar via 
coffeeshops). Is er enig zicht met wat voor soort 
drughandel jongeren zich bezighouden?  

Het soort drugshandel waar een 
deel van de jongeren zich mee 
bezig houdt is heel divers. Op 
basis van politieconstateringen 
is er het beeld dat er zowel soft- 
als harddrugs wordt 
verhandeld. Meer onderzoek is 
nodig om de omvang van de 
handel en de verhoudingen van 
de verschillende soorten drugs 
in kaart te brengen.  

36 Kunt u iets meer schetsen over de trend (aantal 
meldingen) die in Gouda is waar te nemen wat betreft 
het aantal jongeren die zich bezighouden met 
drugshandel en wat houdt dan de familie-aanpak in? 

In 2014 heeft de gemeente een 
onderzoek laten uitvoeren naar 
de drugsnetwerken in Gouda. 
Dit jaar zal onderzocht worden 
of het beeld van de netwerken 
dat in het rapport ‘Van alle 
markten thuis..’ geschetst is, de 
afgelopen jaren veranderd is en 
hoeveel jongeren zich 
momenteel bezighouden met 
drugshandel.  
 
Het doel van de familie-aanpak 
is drieledig: de uitstroom van 
familieleden uit de criminaliteit 
bevorderen, de instroom van 
nieuwe (familie)leden in de 
criminaliteit remmen en de 
overdracht van crimineel gedrag 
tussen generaties beëindigen. 
Familieleden zijn vaak 
betrokken bij verschillende 
vormen van criminaliteit, 
uiteenlopend van o.a. inbraken, 
overlast en drugs. Door de focus 
te richten op de gehele familie 
bij het aanpakken van crimineel 
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gedrag en het bieden van 
gerichte zorg, wordt getracht de 
verhoudingen binnen de familie 
te verschuiven en het 
ondermijnende effect dat de 
familie heeft op de buurt af te 
zwakken. 

37 De Goudse netwerkregisseur vervult vooral een 
preventieve rol wat betreft signaleren. Blijft zijn 
taak beperkt tot de Goudse Islamitische gemeenschap? 

De voornaamste taak van de 
netwerkregisseur is het 
faciliteren van het netwerk van 
betrokken bewoners in de stad. 
Deze betrokken bewoners ziet 
de gemeente als partners in de 
aanpak van (alle vormen van) 
radicalisering en extremisme. 
Vanuit dit netwerk worden  
meerdere bijeenkomsten 
georganiseerd. Deze 
bijeenkomsten hebben als doel 
het delen van nieuwe trends en 
ontwikkelingen m.b.t. de 
radicalisering en extremisme, 
het delen van expertise en het 
versterken van de onderlinge 
netwerkfunctie. Dit betreft alle 
vormen van radicalisering.  

38 U heeft aangegeven dat er na 5 jaar wordt gekeken of de 
top-60 doorontwikkeling nodig heeft? Spreekt de raad 
hier nog later over? Op welke punten is er verbetering 
nodig? U heeft het over een onderscheid tussen niet-
willers, niet kunners wat houdt dit in? 

In het Actieplan 2019 staat 
aangegeven dat er dit jaar 
nagedacht wordt over deze 
doorontwikkeling. De raad zal 
hier t.z.t. bij betrokken worden. 

39 Welke ervaringen zijn er met meewerkende jongeren 
binnen de top60 bij het vinden van een woning, zodat zij 
iets van hun leven kunnen maken? Ervaart u het vinden 
van woning voor deze welwillende groep als hindernis 
om snel te kunnen handelen? 

Het is lastig op het moment om 
een woning te vinden voor 
Top60 jongeren, zoals het voor 
alle jongeren momenteel lastig 
is. Soms lukt het om een andere 
vorm van zelfstandig(er) wonen 
te organiseren. 

40 Welke ervaringen heeft het college met instrument, de 
beheersovereenkomst voor moskee Assalam op de 
dunantsingel? Welke ervaringen heeft het college met dit 
instrument? 

De beheerovereenkomst is tot 
stand gekomen in nauw overleg 
met de klankborgroep en heeft 
ertoe bijgedragen dat 
vertegenwoordigers van de 
moskee MIV Assalam en de 
klankbordgroepleden al meer 
dan een jaar gestructureerd en 
op constructieve wijze overleg 
hebben over het functioneren 
van een wijkmoskee aan de 
Dunantsingel 92. Het college zal 
binnenkort een besluit nemen, 
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met inachtneming van het 
advies van de klankbordgroep, 
over een langer verblijf van de 
wijkmoskee in het gemeentelijk 
pand aan de Dunantsingel 92. 
Bij een verlenging zal de 
beheerovereenkomst op basis 
van de opgedane ervaringen op 
onderdelen worden aangepast.  

41 Hoe is de nieuwe beheersovereenkomst opgesteld voor 
locatie antwerpseweg en hoe is deze tot stand gekomen 

Ook deze beheerovereenkomst 
is in nauw overleg tot stand 
gekomen met de ‘directe 
omgeving’. Er is hiertoe een 
klankbordgroep ingericht met 
onder meer omliggende 
bedrijven, vastgoedeigenaren, 
vertegenwoordigers van de 
Exploitatievereniging Goudse 
Poort en de parkmanager 
Goudse Poort. De 
beheerovereenkomst heeft 
dezelfde opzet als de 
beheerovereenkomst voor de 
wijkmoskee in Gouda-Oost. 
Deze beheerovereenkomst zal 
binnenkort worden 

ondertekend.     
42 In hoeverre zijn er in Gouda meldingen van loverboy-

praktijken bij politie of andere instanties?  
Veilig Thuis Holland Midden 
ontving in 2017 18 meldingen 
van loverboy problematiek, 
waarvan 3 in Gouda, in 2018 13 
meldingen waarvan 3 in Gouda. 

Ook andere instanties, vooral 
het CIT, komen in aanraking 
met meiden die slachtoffer zijn 
of kunnen worden van deze 
praktijken. Hier zijn geen cijfers 
van bekend. 

43 Zijn er cijfers bekend over de Goudse situatie?  Zie het antwoord op vraag 42 

44 Wat zijn de ontwikkelingen in de afgelopen vijf jaar? Er zijn afspraken met SHOP en 
GLD (Goodwill Leger des Heils) 
over de zorgcoördinatie voor 
slachtoffers van 
loverboys/mensenhandel. 
Momenteel vindt een oriëntatie 
plaats op de aanpak 
mensenhandel, waar loverboy-
problematiek onder valt. In 
2022 moet iedere gemeente 
een aanpak Mensenhandel 



  pagina 11 

 

uitvoeren. We voeren 
momenteel gesprekken met 
diverse stakeholders 
(Comensha, VNG, HEIT, RIEC, 
SHOP e.a.) om te verkennen 
hoe deze aanpak eruit kan zien 
en wat nodig is om deze tot 
stand te brengen. 

45 Welk (preventief) beleid is er in Gouda hieromtrent? 
Graag een toelichting? 

Er wordt structureel 
voorlichting verzorgd op 
scholen in Gouda. Vanuit de 
GGD/Veilig Thuis wordt sinds 
8/9 jaar het programma 
‘Wensen en grenzen’ 
aangeboden, een 
preventieprogramma tegen 
relatiegeweld. Aan de orde 
komen: relaties, seksualiteit en 
grensoverschrijdend gedrag 
zoals sexting en 
loverboyproblematiek. Veilig 
Thuis verzorgt ook 
ouderavonden en 
docententrainingen, zodat deze 
zelf een lessenreeks kunnen 
samenstellen en vaardig zijn om 
deze lessen te geven. 

46 Welke (Goudse) organisaties zijn actief om alle vormen van mensenhandel en gedwongen 
prostitutie te signaleren? Welke ervaringen zijn er tot op heden? 
 
Antwoord: 
Volgend op ‘de Regiovisie aanpak huiselijk geweld Hollands Midden 2019 -2023’ wordt op dit 
moment een uitvoeringsplan opgesteld voor de aanpak van mensenhandel in de regio. De 
opvang van slachtoffers van mensenhandel is voor de regio Hollands Midden sinds 2017 
georganiseerd. Er is een overeenkomst met SHOP (expertisecentrum op het gebied van 
hulp- en dienstverlening aan sekswerkers en slachtoffers mensenhandel) voor de inkoop van 
zorgcoördinatie en het opzetten van relevante netwerken in de regio. Daarnaast is er met 
GLD (Goodwillwerk Leger des Heils) een overeenkomst voor gespecialiseerde begeleiding 
voor slachtoffers van mensenhandel. Politie en justitie zijn betrokken voor de strafrechtelijke 
afhandeling van gevallen van mensenhandel. Voor de gemeente Gouda wordt de lokale 
aanpak van mensenhandel ook in samenhang met het prostitutiebeleid bekeken. Op dit 
moment zijn er slechts enkele gevallen van mensenhandel bekend binnen de regio. De 
verwachting is dat dit er meer zijn.  
 
De gemeente Gouda heeft door middel van ondertekening van het RIEC-convenant 
(RIEC=Regionaal Informatie en Expertise Centrum) afspraken gemaakt met andere 
gemeenten en bestuurlijk partners over een geïntegreerde bestuurlijke aanpak van 
georganiseerde, ondermijnende criminaliteit. Hiervoor zijn o.a. medewerkers van het HEIT 
(Haags Economisch Interventie Team) officieel aangewezen als toezichthouders. Het HEIT is 
opgericht voor het voorkomen en terugdringen van malafide en/of illegale bedrijvigheid 
binnen de horeca, risicovolle detailhandel en (on)vergunde prostitutie. In het HEIT werken 
gemeenten, politie, Belastingdienst, Douane, Inspectie SZW en het UWV samen. 
 
Alle hierboven genoemde organisaties (met name de organisaties met een uitvoeringstaak) 
hebben een signalerende rol voor wat betreft mensenhandel en gedwongen prostitutie. Dit 
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geldt daarnaast ook voor de GGD (sekswerkers in Gouda kunnen bij de GGD terecht voor 
een intakegesprek en advies over veiligheid en hygiëne) en voor een aantal gemeentelijke 
diensten. U kunt hierbij o.a. denken aan handhaving, baliemedewerkers en team bijzondere 
opsporing (inkomen).Het is de verwachting dat door de toekomstige aanpak op 
mensenhandel en prostitutie het aantal meldingen de komende jaren zal stijgen. 

 Vragen GoPo  

47 Klopt het dat onderstaande de drie prioriteiten die door 
het college in het raadsvoorstel worden benoemd 
leidend zijn? In de kadernota en het actieplan staan 
namelijk andere prioriteiten. 

Met iets andere bewoordingen 
worden dezelfde prioriteiten 
beschreven. Onder 
jeugdcriminaliteit valt de 
aanpak van woninginbraken, 
drugscriminaliteit en 
radicalisering. 

 
 

Raadsvoorstel Kadernota p.4 en actieplan Kadernota p.17 en verder 

Bestrijding van jeugdcriminaliteit Woninginbraken omlaag brengen Aanpak jeugdcriminaliteit 

Reductie van ondermijning Stad en haar bestuur 
weerbaarder maken tegen 
ondermijning 

Tegengaan ondermijning 

Voorkomen van sociale overlast Woonoverlast en overlast door 
personen met verward gedrag 
aanpakken 

Aanpak sociale overlast 

 
 

48 In de kadernota worden voor de drie prioriteiten 
verschillende doelen benoemd die het college zichzelf 
stelt voor de komende jaren. In het actieplan staan ook 
een paar doelen en indicatoren benoemd. Gouda Positief 
neemt aan dat het college aan het einde van de periode 
graag wil weten in welke mate de beoogde doelen zijn 
bereikt. Om dat te kunnen doen is het van belang om nu 
reeds te bepalen welke aspecten daarin relevant zijn en 
welke indicatoren daarvoor gebruikt kunnen worden om 
de voortang te monitoren. Kan het college per doel 
aangeven met welke kwantitatieve én kwalitatieve 
indicatoren zij komende jaren de voortgang wil 
monitoren? 

In de Kadernota staan per 
prioriteit doelen en indicatoren 
genoemd die de komende 4 jaar 
gemonitord zullen worden en 
waarover gerapporteerd zal 
worden. Naast de cijfers zal dit 
ook bestaan uit een 
kwalitatieve omschrijving van 
de inzet. 

49 Integrale samenwerking  
Het belang van samenwerking tussen de verschillende 
domeinen straf en zorg - en tussen de regels lezen we 
ook het sociaal domein (echter dit zien we niet expliciet 
terug in de doelen op p. 21) -  wordt onderkent in de 
kadernota om de veiligheid in Gouda te verbeteren. Goed 
werkende samenwerking tussen organisaties en 
instanties in deze domeinen is een cruciale 
randvoorwaarde om de jeugdcriminaliteit te kunnen 
bestrijden, om ondermijning te kunnen reduceren en om 
sociale overlast te kunnen voorkomen.  

1. Kan het college aangeven wat huidige stand / 
kwaliteit van samenwerking is binnen het 
veiligheidsysteem op de verschillende niveaus 

Deze vraag voert te ver om op  
deze termijn in het kader van 
technische vragen over de nota 
te beantwoorden. 
Beantwoording volgt later via 
de griffie. 
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(zie hieronder)? Tegen welke knelpunten lopen 
45we aan? (denk aan professionals die 
verschillende talen spreken, conflicterende 
perspectieven van professionals en organisaties, 
gebrek aan mandaat en handelingsruimte van 
een professional, wisselingen in of tekort van 
personeel, lange wachtlijsten, zorgmijdend 
gedrag van de jongere/gezinsleden, onvoldoende 
kennis en informatie om elkaar in staat te stellen 
effectief te handelen) En waar en hoe zetten we 
al de goede stappen in waardevolle 
samenwerking? (denk aan gezin centraal zetten, 
het hebben van een (klein) interdisciplinair, 
multicultureel en continue team, 
doorzettingsmacht en professionele 
handelingsruimte, coördinatie tussen de 
organisaties, vraaggericht en maatwerk, prioriteit 
aan basale behoeften, vroeg-signalering en 
preventie).  

a. Gezinsniveau: bestaande uit gezinsleden. 
Uit hun onderlinge interactie en de 
wisselwerking met hun omgeving vormt 
zich de “staat” van het gezin. 

b. Hulpverlenersniveau: de professional, die 
samen met de cliënt in een systeem 
vormen gericht op herstel van de cliënt 
(en zijn omgeving) 

c. Teamniveaus: professionals die in een 
team (al dan niet vanuit verschillende 
organisaties) gezamenlijk aan gedeelde 
problematiek werken 

d. Organisatieniveau: de professional maakt 
ook deel uit van een organisatie die als 
doel heeft een bepaalde (wettelijke) taak 
uit te voeren 

Netwerkniveau: organisaties werken samen in een 
netwerk van wederzijdse afhankelijkheden, waarin zij 
bronnen (kennis, geld, informatie) uitwisselen. Dit 
netwerk bestaat op zijn beurt weer uit verschillende 
schaalniveaus (lokaal, regionaal en nationaal). 

50 Vanuit deze stand van de kwaliteit van samenwerking in 
het veiligheidsysteem binnen Gouda: hoe wil Gouda de 
samenwerking op de verschillende niveaus naar een 
hoger plan tillen? Welke doelen stelt het college zichzelf? 
En op basis van welke (kwalitatieve / kwantitatieve) 
indicatoren wil zij de voortgang monitoren? 

Zie het antwoord op vraag 49 

51 Jeugdcriminaliteit 
Welke leeftijdsgrens hanteert het college? 18 jaar, 23 jaar 
of 27 jaar of anders? 

27 jaar wordt als bovengrens 
gehanteerd. Bij sommige 
interventies wordt een lagere 
leeftijdsgrens gehanteerd. 



  pagina 14 

 

52 De pilot Preventief Interventie Team: Hoe lang loopt deze 
pilot inmiddels? Welke activiteiten worden ondernomen 
binnen deze pilot? Wanneer wordt de pilot geëvalueerd 
of is dat al gedaan? 

In het afgelopen jaar hebben de 
volgende voorbereidende 
activiteiten plaats gevonden: 
Draagvlak creëren bij partners 
in de stad die een preventieve, 
vroegtijdige aanpak 
ondersteunen. 
Het vinden van scholen die mee 
willen werken: er hebben twee 
scholen aangegeven mee te  
willen doe met de pilot en een  
derde school staat hier positief 
tegenover. 
Keuze voor een aanbieder die  
de pilot gaat uitvoeren en  
daarvoor geschikt personeel  
werven. Hiervoor zijn meerdere  
gesprekken gevoerd en offertes  
opgevraagd. Dit heeft  
uiteindelijk geleid tot de  
opdracht aan Impegno, een  
aanbieder die gecontracteerd is  
voor jeugdhulp en WMO en  
veel ervaring heeft met  
outreachend werken. 
Momenteel wordt er overlegd 
met de gemeente Amsterdam 
om de aanpak daadwerkelijk te 
kunnen starten en jeugdigen te 
gaan selecteren. Dit is mede 
afhankelijk van de medewerking 
van de gemeente Amsterdam, 
aangezien de methodiek daar is 
ontwikkeld. 

53 Hoeveel en welke preventieve interventies of 
maatregelen vanuit de gemeente Gouda bereiken 
risicojongeren? 

Het aanbod is op te delen in 
diverse onderdelen: 
Persoonsgerichte maatregelen 
vanuit het 
Risicojongerenoverleg.  
Dit is met name bedoeld om 
communicatie en hulpverlening 
rond risicojongeren goed op 
elkaar aan te laten sluiten. 
De maatregelen van het 
jongerenwerk om contacten op 
te bouwen met risicojongeren 
en gedrag in kaart te brengen 
en om te buigen. Het 
jongerenwerk sluit hierbij aan 
bij Sportpunt Gouda, CJG en 
scholen en wordt ingezet vanuit 
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signalen vanuit de 
actieoverleggen. 
Het PIT gericht op kinderen in 
de basisschoolleeftijd en het 
vroegtijdig signaleren en 
aanpakken van 
grensoverschrijdend gedrag. 
Loods15 gericht op 
risicojongeren die door hun 
gedrag en omstandigheden 
geen regulier onderwijs kunnen 
volgen.  
Algemene inzet vanuit CJG, 
Brede School, Buurtsport en 
ondersteuningsteams. 
Zorgelijke signalen rond 
risicojongeren worden 
ingebracht in de 
actieoverleggen en het 
ketenoverleg met als doel 
gezamenlijk inzetten op 
voorkomen van overlastgevend 
en crimineel gedrag. 

54 Neemt het college maatregelen om de samenwerking op 
te zoeken met de PI’s om reeds binnen de PI’s met 
(jeugd)criminelen te werken aan terugkeer in de 
gemeente (huisvesting, schulden, werk, scholing, etc. )? 

Zie het antwoord op vraag 68. 

55 Hoeveel geld is er in 2019 resp. 2020 beschikbaar voor 
het bestrijden van jeugdcriminaliteit? Uit welke potjes 
komt dit? En waaraan wordt het uitgegeven? 

Hier is geen totaaloverzicht van 
te geven. Dit aangezien er 
middelen vanuit verschillende 
bronnen (gemeente, rijk, zorg 
en reclassering) betrokken zijn 
bij de integrale aanpak van 
jeugdcriminaliteit. 

56 Drugscriminaliteit  
Waarom is het ontwikkelen van een plan van aanpak in 
2019 een doel of indicator? Zou je niet eerder toe willen 
als doel afname van het aantal jongeren betrokken in 
drugscriminaliteit? En afname van het aantal 
drugsverslaafden onder de criminele jongeren? 

Omdat in 2019 de aard en 
omvang van de 
drugscriminaliteit in kaart wordt 
gebracht is het nu nog niet 
mogelijk dergelijke indicatoren 
op te stellen. 

57 Waarom wordt gestreefd naar een toename van 
waarschuwingen en sluitingen op basis van art. 13b 
Opiumwet? Zou je niet eerder naar een afname van 
woningen of lokalen toe willen die in verband worden 
gebracht met hennepteelt of vondsten van drugs? 

Het aantal waarschuwingen en 
sluitingen op basis van art. 13b 
geeft een goede indruk van de 
effectiviteit van integrale 
controles. 

58 Er staan in het actieplan bij drugscriminaliteit 3 analyses 
vermeld. Met 1 analyse wordt een verbinding gelegd met 
de top60 aanpak. Dit jaar wordt ook gekeken op welke 
punten bij de top 60 aanpak doorontwikkeling nodig is. 
Waar richten deze (4) individuele analyses/onderzoeken 

Het betreft een 
samenhangende analyse van de 
aard en omvang van de 
drugscriminaliteit, op de daders 
en op de relatie met schulden 
en verslaving. 
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zich op, en wat is de onderlinge samenhang? Worden 
deze ook in samenhang ontwikkeld en uitgevoerd? 

59 Hoeveel geld is er in 2019 resp. 2020 beschikbaar voor 
het reduceren van drugscriminaliteit? Uit welke potjes 
komt dit? En waaraan wordt het uitgegeven? 

Een deel van het budget dat 
beschikbaar is voor tegengaan 
van ondermijning zal hieraan 
worden besteed. 

60 Cybercrime/gedigitaliseerde criminaliteit 
Cybercrime/gedigitaliseerde criminaliteit is zowel 
landelijk als in onze regio een prioriteit. In de kadernota 
is dit onderwerp niet als prioriteit aangemerkt, en ook 
niet als basisaanpak. Wat doet het college  aan dit 
onderwerp? In hoeverre is het college aansloten bij de 
activiteiten regionaal of landelijk op deze prioriteit?  

Dit onderwerp is in 
gemeenteland nog erg in 
ontwikkeling, het is zoeken naar 
wat de rol van de gemeente is 
of kan zijn. Gouda kiest er voor 
om deze ontwikkelingen te 
monitoren en, indien e.e.a. zich 
meer uitkristalliseert, nader te 
bezien welke maatregelen in 
Gouda op dit onderwerp 
kunnen worden genomen.  

 Vragen Groen Links  

61 Op welke wijze wordt de taakstelling van het 
jongerenwerk inhoud gegeven binnen veiligheidsketen? 

Het jongerenwerk heeft een 
eigen taak, zowel preventief als 
repressief, en werkt nauw 
samen met de gehele 
veiligheidsketen. 

62 Hoe doelmatig en doeltreffend is het jongerenwerk 
geweest in de afgelopen twee jaar binnen 
veiligheidsdomein? 

Het jongerenwerk heeft door de 
aanwezigheid op straat, door 
activiteiten in de wijken en in de 
leefwereld van de jongeren veel 
kennis en informatie over de 
risicojeugd in de stad. 

63 Wanneer wordt het jongerenwerk geëvalueerd? In het derde kwartaal van 2019 

64 Hoe groot is meidengroepen problematiek? Om welke 
problematiek gaat het? 

Zie het antwoord op vraag 11 

65 In de TOP60 is doelgroep Marokkaans-Nederlandse jeugd 
stevig vertegenwoordig. Betekent dit dat er een nieuw 
accent nodig is in het veiligheidsbeleid voor de aanpak 
van deze doelgroep? 

Nee, deze 
oververtegenwoording stond 
ook reeds benoemd in de vorige 
Kadernota en Actieplannen. 

66 Waarom is “Marokkaans-Nederlandse” jeugd specifiek zo 
genoemd? Wat is de criteria voor “Marokkaans-
Nederlandse”? 

Deze oververtegenwoordiging 
stond ook reeds benoemd in de 
Kadernota 2015-2018. 
Marokkaans- Nederlands is een 
gangbare term voor 
Nederlanders die eveneens een 
Marokkaanse paspoort hebben. 

67 Waarom worden doelgroepen “autochtone” criminelen 
niet zo specifiek genoemd in deze kadernota? 

Criminele jongeren hebben 
diverse achtergronden, alleen 
valt de groep Marokkaans-
Nederlandse achtergrond op, 
vandaar dat deze groep wel 
wordt benoemd. 

68 Hoe is nazorg voor ex-gedetineerden in het algemeen georganiseerd en specifiek voor 
doelgroep TOP60? 
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Nazorg begint op dag 1 van detentie. De gemeente ontvangt vanuit de gevangenis (PI) 
digitaal een melding dat een burger gedetineerd is en in welke fase van het proces hij/zij zit 
(voorlopig gehecht / afgestraft). Dit zegt iets over de termijn waarop de gedetineerde 
terugkeert in de gemeente. Alle 1e dags-meldingen worden gewogen in het Veiligheidshuis. 
Daar wordt informatie gebundeld over de aard van het delict of de verdenking, eerdere 
antecedenten, reeds betrokken of te betrekken hulpverlening en knelpunten op diverse 
leefgebieden. Afhankelijk van aard en omvang van deze informatie wordt besloten om de 
gedetineerde: 
Te laten bezoeken in de PI om vrijwillige hulpverlening op te zetten en/of te 
volgen/monitoren op een nazorgoverleg (als de strafmaat nog bepaalt moet worden en/of 
wanneer de straf een lange periode beslaat) en indien nodig/wenselijk bij te dragen aan 
advisering van de rechtbank of te bespreken op een casusoverleg voor het opstellen van een 
plan van aanpak gericht op terugkeer in de samenleving (dit kan ook volgen na een periode 
van monitoring) of geen nazorg te bieden omdat dit niet nodig is (bv iemand zit een oude 
straf of boetes uit en er zijn geen andere knelpunten of hulpvragen) 
Voor de Top60 casuïstiek werkt dit qua proces net zo, alleen wordt iemand dan specifiek 
besproken op een Top60 casusoverleg. Verder wordt bij een Top60 casus nagenoeg altijd 
een sfeerPV van politie aangeleverd aan het Openbaar Ministerie en wordt er in de 
advisering (rapportage) van de daartoe aangewezen instanties (Reclasseringsorganisaties en 
de Raad voor de Kinderbescherming) benoemt dat het gaat om een Top60-subject, wat een 
mate van ‘complexiteit en/of zwaarte’ aangeeft.   
 

69 Wanneer wordt TOP60 aanpak geëvalueerd? Zie het antwoord op vraag 38 

70 Heeft gemeente haar huidige nazorgbeleid geëvalueerd? 
Zo ja, wat zijn de aanbevelingen en/of aandachtspunten? 

Het huidige nazorgbeleid is 
continu aan verandering 
onderhevig op basis van 
maatschappelijke 
ontwikkelingen en/of 
wetswijzigingen. Aandachtspunt 
is een optimale gegevensdeling 
tussen de gevangenis en de 
gemeente in het kader van het 
kunnen bieden van de juiste 
noodzakelijke nazorg en het 
kunnen maken van een risico-
inschatting ter bescherming van 
de maatschappij. Dit is een 
aandachtspunt omdat met de 
komst van de AVG de regels 
omtrent gegevensdeling tussen 
partijen zijn 
aangescherpt/ingeperkt. De 
gemeente Gouda is via het 
Veiligheidshuis hierover 
landelijk in gesprek met 
betrokken partijen. 

71 Welke thema’s zal (zorg en-)veiligheidshuis extra 
aandacht besteden in de komende jaren? 

De landelijke meerjarenagenda 
zorg- en veiligheidshuizen kent 
9 hoofddoelstellingen waaraan 
ook door het Veiligheidshuis 
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Hollands Midden wordt gewerkt 
(zie bijlage) Een aantal van deze 
doelstellingen zijn al 
(gedeeltelijk) behaald. De nog 
niet behaalde doelen zijn meer 
concreet opgenomen in het 
jaarplan van het Veiligheidshuis 
2019 (zie bijlage) 

72 Zorg en veiligheid: waar staan we nu?  Wat zijn de 
ambities? En wat gaan we doen in de komende periode? 

In de regio wordt onderzocht of 
en hoe er een zorg- en 
veiligheidshuis kan worden 
gerealiseerd dat antwoord geeft 
op de veranderende behoefte 
van (kwetsbare) personen met 
een complexe hulpvraag en een 
veiligheidsvraagstuk. Hierin 
wordt onder meer de inrichting 
van de uitvoering van de Wet 
Verplichte GGZ in meegenomen 
die in 2010 van start gaat. 
Ambities regionaal: in 2020 een 
operationeel zorg- en 
veiligheidshuis dat aansluit en 
aanvullend is op het lokale veld, 
waarbinnen een eenduidig 
proces is vormgegeven in 
antwoord op complexe 
vraagstukken rondom zorg en 
veiligheid. 

73 Wie is de regiehouder wat betreft samenwerking tussen 
zorg en veiligheid? 

Landelijk zijn vanuit de VNG 
burgemeester Liesbeth Spies 
(Alphen aan den Rijn) en  
wethouder Sven de Langen 
(Rotterdam) aangewezen als 
regiehouders/ambassadeurs 
voor de versterking van de 
samenwerking tussen zorg en 
veiligheid 
Regionaal vindt de aansturing 
plaats via de Stuurgroep 
Veiligheidshuis, vanuit Gouda 
zijn de burgemeester en de 
wethouder zorg hierbij 
betrokken.  

74 Wanneer wordt Preventief Interventie Team (PIT) 
geëvalueerd? Wat is tot nu toe gerealiseerd? 

Zie het antwoord op vraag 52 

75 Monitoren extremistische netwerken middels 
persoonsgericht aanpak. Wat betekent dat? Zijn er acties 
ondernomen tegen extreemrechts groepen en/of 
individuen? 

Personen die in Gouda een 
extremistische achtergrond 
hebben (jihadisten, 
extremistisch links en rechts, 
extremistische dierenactivisten) 
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zijn in beeld bij de politie en 
gemeente. Indien er strafbare 
feiten zijn gepleegd of 
anderszins interventies nodig 
zijn dan wordt dit opgepakt 
door de gemeente, politie dan 
wel andere benodigde 
organisaties. 

76 Is er een meldpunt radicalisering en extremisme? Nee, er is in de gemeente 
Gouda geen afzonderlijk 
meldpunt radicalisering en 
extremisme. 

77 Onderzoeksbureau Labyrinth heeft in 2017 een 
verdiepend onderzoek gedaan naar ontwikkelingen, 
wensen en behoeften binnen de Marokkaans-
Nederlandse gemeenschap in Gouda. Zijn de 
aanbevelingen van deze onderzoek ook mee genomen in 
deze kadernota m.b.t. radicalisering? 

De aanbevelingen die 
voortkwamen vanuit het 
onderzoek van Labyrinth zijn 
verwerkt in het staande beleid 
ten aanzien van de inzet op 
radicalisering. 

78 Tegengaan ondermijning: Gouda komt in aanmerking 
voor extra gelden op het gebied van ondermijning. Voor 
hoe lang? En hoe groot is deze budget? 

Gouda ontvangt vanuit het 
ondermijningsfonds (onder 
voorbehoud van goedkeuring 
stuurgroep RIEC) voor 2019 € 
116.867 en 2020 € 48.425 voor 
de familie-aanpak (aanpak 2e 
familie) en inzet op gezonde 
horeca. Tevens 
ontvangt Gouda van het 
Ministerie van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties € 
120.000 voor 2019/2020 om in 
te zetten op bestuurlijke 
weerbaarheid.  

79 Toezicht en handhaving: beschikt Gouda over Jeugd 
Boa’s? die gespecialiseerd zijn in het monitoren van 
jeugdgroepen en meer. 

Binnen het team Stadstoezicht 
zijn vier bikers werkzaam, 
waarvan een ook als jeugdboa is 
opgeleid. Ook is een van de 
coördinatoren van het team een 
biker. De bikers worden in de 
zomermaanden ingezet om 
contact te leggen met 
jeugd(groepen) in de stad en 
om jeugdoverlast tegen te gaan.  

80 Een gedegen en systematische monitoring van de 
uitvoering van veiligheidsbeleid is cruciaal. Hoe gaan we 
dit garanderen? Hoe wordt deze kadernota gemonitord? 
Ik mis meetbare doelstellingen. Komen die nog? 

In de Kadernota staan per 
prioriteit doelen en indicatoren 
genoemd die de komende 4 jaar 
gemonitord zullen worden en 
waarover gerapporteerd zal 
worden. Naast de cijfers zal dit 
ook bestaan uit een 
kwalitatieve omschrijving van 
de inzet. In het Actieplan zijn de 
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doelstellingen zo meetbaar 
mogelijk gemaakt. 

81 Waarom is financiële onderbouwing niet inzichtelijk 
gemaakt? En in het bijzonder wat betreft actieplan 2019? 

Het is niet gangbaar om 
gedetailleerde begrotingen toe 
te voegen aan Kadernota’s. In 
de Kadernota zijn de 
intensiveringen van het budget 
opgenomen. 

82 Hoe wordt aanpak radicalisering in 2019 gefinancierd? De aanpak van radicalisering in 

Gouda voor 2019 wordt 

gefinancierd van de 

zogenaamde 

Versterkingsgelden, verstrekt 

door het ministerie van Justitie 

en Veiligheid en vanuit de 

gemeentelijke begroting. De 

gemeente Gouda draagt naar 

rato bij aan het Veiligheidshuis 

voor procesregie en informatie 

coördinatie op de aanpak 

radicalisering. Landelijk draagt 

het ministerie van Justitie en 

Veiligheid bij aan de  

eenheidsbrede aanpak 

(Haaglanden – Hollands 

Midden) 

 
 
 
 
                 
 


